
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 Voorzitter Bleker opent de vergadering, heet iedereen welkom (in het bijzonder voor 
weer in ons midden GerritJan Kok) en doet melding van de afwezigen. Na afloop van 
het AB VRT en de lunch gaan we voor een kort bezoek naar de kazerne in verbouw in 
Hengelo. 

 

   

B Mededelingen  

 1 Dhr. Broekhuizen 

De spreidingswet is aangenomen. Iedere gemeente weet nu waar hij aan toe is. 
Overleg vooral met de buurgemeenten over de salderingsvraag. De staatssecretaris 
heeft een oproep voor extra plekken gedaan. Binnenkort is de overdracht van de 
asielwerkzaamheden van de VRT naar de gemeente Wierden. 

 

 2 Dhr. Kuks 

Geeft een presentatie mbt het hoogwater Kerst 2023. Presentatie is bij de 
vergaderstukken gevoegd. Dhr. Kuks doet de toezegging de uitkomst van de 
hoogwaterstudies te delen in het AB. Hij zal ook in de burgemeesterskring nog een 
presentatie geven over klimaatverandering. Dhr. Eijbersen merkt op dat hij nog veel 
weilanden ziet met veel water. Dhr. Kuks geeft aan dat dit klopt. Het zal nog wel 
even duren en het heeft vooral warmer en droger weer nodig. 

 

    

C Verslag en actielijst AB VRT 14 december 2023  

  Verslag wordt vastgesteld. Akkoord met actielijst. 

- Raadsinfobrief mbt bestedingsplan CB en IV is verzonden. Hier zijn vanuit 
de gemeenten tot nu toe geen reacties of vragen op binnengekomen. 

- Onderzoeksopzet OOV-taken staat vandaag op de agenda. 

- Presentatie Ciso zit in het programma van de bestuurdersdag van 14 maart 
a.s. 

 

    

D Ingekomen stukken  

  Geen opmerkingen/vragen.  

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Opdracht onderzoek OOV-taken 

De voorzitter geeft aan dat het onderzoek mn om de argumentatie gaat van de 
huidige situatie. Dhr. Lacroix geeft als opdrachtnemer aan dat hij te maken heeft met 
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een krappe tijdsplanning en daarom al gestart is met het onderzoek samen met een 
klein onderzoeksteam vanuit gemeenten en de VRT. 

Besluit: akkoord met voorstel. 

 2 Programma bestuurlijke themadag 14 maart 2024 

Vergadering is akkoord met het programma. Ten aanzien van de bestuurlijke 2-
daagse van november 2024 wordt besloten deze te verplaatsen naar 24 en 25 
oktober 2024. 

 

 3 Voorstel wijziging GR VRT nav zienswijzen 

De voorzitter geeft aan dat er drie zienswijzen zijn binnengekomen: 

Almelo: deze is gehonoreerd 

Dinkelland: deze is al opgenomen in de landelijke wet 

Haaksbergen: deze heeft geen breed draagvlak. 

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 4 Regionaal Crisisplan 

Dhr. Meuleman geeft aan dat het hier eigenlijk meer om een actualisatieslag gaat. 
Het gaat om de volgende inhoudelijke aanpassingen: 

- Bovenregionale afstemming voorzitters en vr’s 

- Nieuwe meldkamer 

- Actualiteiten.  

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 5 Verloop jaarwisseling 

Dhr. Wevers/brandweer: eigenlijk is het vreemd dat we 364 dagen per jaar veel aan 
de veiligheid doen, en één dag per jaar niet. De voorbereiding op de jaarwisseling 
was dit keer hetzelfde als andere jaren. Dit verliep goed. Er is ook een evaluatie 
gedaan. De jaarwisseling is rustig verlopen. De nieuwe meldkamer was vol 
opgeschaald. Onderlinge samenwerking verliep goed. 

Dhr. Van Veldhoven/politie: op Oost-niveau een iets andere voorbereiding, maar wel 
met een districtelijke commandant. In Twente was één sectie beschikbaar. De ME is 
in Twente niet ingezet. Het was een rustige nacht met geen grote incidenten. De 
samenwerking met de VRT was goed. 

De voorzitter geeft aan dat er bij de vorige jaarwisseling veel illegaal vuurwerk is 
opgespoord. Hoe was dat deze jaarwisseling? Mevr. Brouwer geeft aan dat dit jaar 
inderdaad veel minder in beslag is genomen. Dhr. Van Veldhoven geeft aan dat de 
politie er dit jaar zeker wel druk mee is geweest (maar minder in aard en omvang 
dan vorig jaar) en dat er al grote hoeveelheden in de zomer ons land binnenkomen.  

Dhr. Wevers verwijst naar een studie van de UT: gevaar van vuurwerk bij brand. Er 
is nu veel discussie over de formele procedure (alles binnen een straal van 1 km 
evacueren, brandweer op afstand en opslag niet meer in bebouwde kom). De 
voorzitter vraagt of de politiek hierover gaat of brandweer Nederland? Dhr. Wevers 
geeft aan dat formeel de aanbevelingen zijn aangenomen. Maar in de praktijk 
werken deze niet. De voorzitter vraagt of een ieder weet in zijn of haar gemeente 
waar deze opslagplaatsen zijn. Dhr. Wevers geeft aan dat de brandweer deze 
plaatsen wel kent en ervoor zal zorgen dat eea opgefrist wordt.  

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 Memo paasvuren 

Dhr. Wevers geeft aan dat er elk jaar een reminder komt mbt de procedure 
paasvuren. Deze is ook ambtelijk bij de gemeenten bekend.  

 

   

G Rondvraag 

Dhr. Wevers: 
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- Heeft het boekje “Oei, de oplader” voor een ieder neergelegd om mee te 
nemen. Dit boekje is gebruikt bij de voorleesweken en is bij 90 scholen in 
Twente voorgelezen. 

- Uitzending Zembla over PTSS bij de brandweer: wel erg berichtgeving vanuit 
de randstad. Hij heeft zelf intern een bericht uitgedaan en ook via de media dat 
er in Twente 9 personen PTSS gerelateerde klachten hebben. Hiervan zijn er 8 
teruggekomen in de organisatie, en één heeft de organisatie verlaten. Er wordt 
aandacht aan de preventieve kant besteed, en ook qua behandeling en 
mogelijk traject. Op alle kazernes is standaard na ieder incident een 
deskundige om zaken te bespreken. Gisteren heeft de pers een interview 
gedaan met een medewerker van ons. In de uitzending van Zembla werd alles 
over één boeg gegooid. Hij vond het van belang ook het Twentse geluid te 
laten horen. 

   

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 18 april 2024 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                R.W. Bleker 

 

 


